
Verslag van vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van donderdag 16 februari 

2023 

A g e n d a                                                                                                                             . 

1. Toelichting Wmo beleids- en uitvoeringsplan (versie 29-12-2022) door de 

verantwoordelijk ambtenaren  

Aan wethouder Krijger is voorafgaand aan de vergadering een lijst gestuurd met punten, die 

om  verduidelijking vragen, alvorens te kunnen komen tot een advies. Deze lijst is puntsgewijs 

behandeld. Naast de ontvangen mondelinge toelichting zal binnen enkele dagen ook een 

schriftelijk antwoord aan de adviesraad worden toegestuurd. 

• Hoewel de titel van het Wmo beleidsplan ook een ’uitvoeringsplan’ suggereert, wordt 

vastgesteld dat een daadwerkelijk uitvoeringsplan ontbreekt. Toegelicht wordt dat in de 

komende periode plannen voor deelgebieden zullen worden opgesteld en met de 

adviesraad zullen worden gedeeld. 

• Het vigerende Wmo  beleid is niet specifiek geëvalueerd, maar de financiële 

onderbouwing is vooral gebaseerd op een prognose van de VNG. Deze prognose zal aan 

de adviesraad worden toegestuurd. 

• Het nieuwe Wmo beleids- en uitvoeringsplan zal regelmatig worden geëvalueerd. Op dit 

moment wordt er een evaluatieplan opgesteld met daarin de evaluatiemomenten, 

evaluatiecriteria en de wijze waarop de evaluatie zal plaatsvinden(per project?, SED-

breed?,…). Dit plan zal aan de adviesraad worden toegestuurd zodra het beschikbaar 

komt. 

Prioriteit is op dit moment de inkoop van de voorzieningen. 

• Voor de financiële onderbouwing en de plannen voor het komend jaar wordt verwezen 

naar het College UitvoeringsPlan van de gemeente SB. 

• De adviesraad adviseert de gemeente bij de organisatie van het vrijwilligersnetwerk een 

actievere regierol te kiezen. Immers een grotere participatie en een grotere inzet van 

vrijwilligers lijken de basis te vormen van het nieuwe Wmo-beleid. 

• De landelijke Spuk-regeling (Specifieke uitkering) is toegelicht. De gemeente zal een 

Spuk subsidie aanvragen voor de onafhankelijke cliëntondersteuning. 

• Het thema ’wonen voor ouderen’ is verwoord in het ’Pact voor Westfriesland’. Hierover 

is al eens advies uitgebracht. Echter, het steeds maar uitstellen van de invoering van de 

omgevingswet heeft consequenties voor het invoeringsplan, dit naast onduidelijkheid 

over de rol van de provincie.  

• De financiële prognose voor de komende 5 jaar voor de verschillende onderdelen van de 

Wmo zal aan de adviesraad worden toegestuurd. 

De adviesraad spreekt er zijn verbazing over uit de de gemeente meer dan 400 contracten in 

het sociale domein beheert. 

Daarnaast is onduidelijk welke positieve of negatieve consequenties het ’resultaatgericht 

werken’ heeft. 

2. Vastellen van de agenda  

• Er waren geen toevoegingen voor de agenda 

3.Notulen van  19 januari 2023 

• De notulen worden zonder aanpassingen goedgekeurd. 



4. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 

• Er zijn in de afgelopen periode geen uitnodigingen ontvangen 

• Voor een komende vergadering zal een vertegenwoordiger van Ons Stede Broec worden 

uitgenodigd. Ons Stede Broec heeft in het verleden meerdere keren aan de adviesraad 

een update gegeven over de instroom van cliënten voor Ons Stede  Broec, ervaringen, 

aantallen en financiële cijfers over het afgelopen jaar. Ons Stede Broec zal gevraagd 

worden opnieuw een update te geven. 

5. Rapporten  ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht. 

• Ter kennisname het uitgebrachte ongevraagde ’advies n.a.v. het bezoek van de heren 

Gielen en Kraanen’. 

• Ter kennisname het uitgebrachte ongevraagde ’advies i.vm. praktijkervaring Wmo’ 

 

Opgemerkt wordt dat de uitgebrachte adviezen wel erg kort en bondig zijn en eigenlijk de 

naam ’advies’ niet verdienen. Adviezen moeten voorbeelden bevatten zonder persoonlijk 

te zijn. Toch worden  kort en bondige adviezen niet als probleem ervaren. Het is 

natuurlijk wel noodzakelijk dat een advies voldoende onderbouwd is.. 

 

Over de in de afgelopen periode uitgebrachte adviezen is nog geen reactie van de 

gemeente ontvangen. De gemeente zal formeel gevraagd worden om een reactie op deze 

adviezen te geven. 

6. Mededelingen 

• Twee kandidaat-adviesraadsleden hebben aangegeven lid te worden van de adviesraad. 

Een derde kandidaat-adviesraadslid zal de komende vergaderingen bijwonen, maar haar 

definitieve besluit later nemen.  

• Status-update van de voorziening om de WMO-raadsvergadering op afstand te kunnen 

bijwonen en toegang tot de WMO-adviesraad mailbox. 

Hoewel er meer dan 3 maanden aan deze voorziening en aan de toegang tot de mailbox 

wordt gewerkt, zijn deze nog steeds niet gerealiseerd. 

De adviesraad spreekt haar ongenoegen uit over dit gebrek aan slagvaardigheid. De 

betreffende ambtenaar doet zijn best, maar wordt iedere keer gehinderd door 

ogenschijnlijk kleine problemen.  

Na de vergadering zijn afspraken gemaakt met de verantwoordelijk ambtenaar om de 

problemen definitief uit de wereld te helpen. 

• De WMO-adviesraad gaat een eigen budget krijgen voor kleine (noodzakelijke) uitgaven 

zoals training. Echter, het budget is nog niet formeel toegezegd. 

7. Actiepunten en terugkoppeling werkgroepen en aandachtsgebieden 

• Werkgroep Toegankelijkheid  

Met wethouder Visser zijn de aanpassingen van de Spoorsingel besproken, waarbij 

specifiek aandacht is gevraagd voor een aantal veiligheidsaspecten.  

• Werkgroep Seniorenraad 

• Op 14 februari is er een workshop ’omgaan met dementie’ en ’een 

dementievriendelijkef gemeente’ georganiseerd. 

• In Pampus wordt een voor iedereen toegankelijke middag georganiseerd met de 

’buurtverbinders’ 



• Verder worden er een sessie met een dermatoloog georganiseerd omdat 

huidkanker veel voorkomt in Westfriesland. 

• Aandachtsgebied Jeugdzorg  

De beleidsnota Zorg voor de Jeugd is in de gemeenteraad besproken, maar de notulen 

vermelden niets over het uitgebrachte advies. 

De adviesraad stelt vast dat zij geen terugkoppeling ontvangen heeft. 

• Herverdeling aandachtsgebieden 

Toegelicht is hoe het overzicht van aandachtsgebieden in het verleden tot stand is 

gekomen. Tijdens de maart-vergadering zal een definitieve verdeling van 

aandachtsgebieden worden vastgesteld. 

• Bijscholingswensen 

Op dit moment zijn er geen specifieke bijscholingswensen. Mochten er wensen zijn, dan 

zijn deze in principe declarabel 

8. Rondvraag en vaststelling volgende vergadering 

• Het onderwerp ’resultaat gericht werken’  en ’welzijn op recept’ worden besproken 

tijdens het bezoek van een vertegenwoordiger van Ons Stede Broec.  

Volgende vergadering is w o e n s d a g 22 maart2023 


